
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u ons antwoord toekomen op door de heer Sijbolts van de 

Stadspartij gestelde schriftelijke vragen ex art. 38 RvO over mogelijkheden 

voor gebruik van aanhangers en/of (elektrische) bakfietsen voor grofvuil. De 

brief van de Stadspartij treft u als bijlage aan.  

 

In de brief wordt verwezen naar de motie van 29 maart 2017 waarin het 

college is gevraagd om mogelijkheden van het gratis gebruik van aanhangers 

en/of bakfietsen te onderzoeken. Het college wordt verzocht om u hierover 

nader te informeren waarbij de volgende vragen zijn gesteld:  

 

1. Wat is de huidige stand van zaken van de uitleenmogelijkheid van 

bakfietsen en aanhangwagens in de gemeente Groningen aan inwoners 

die grofvuil willen wegbrengen? 

 

Vanaf november 2018 kunnen bewoners gratis een bakfiets lenen bij de 

Stadswerkplaats om grofvuil weg te brengen naar een afvalbrengstation. Van 

deze mogelijkheid wordt frequent gebruik gemaakt (variërend van 35 – 65 

keer per maand).  

 

Wij hebben ervoor gekozen om als gemeente niet zelf bakfietsen aan te 

schaffen maar in plaats daarvan een regeling aan te gaan met de 

Stadswerkplaats.  

 

Wij stellen geen aanhangwagens ter beschikking aan bewoners die grofvuil 

willen wegbrengen. Er zijn verspreid over de gemeente diverse bedrijven die 

aanhangers verhuren.  
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2. Hoeveel uitgiftepunten zijn er voor het lenen van een bakfiets buiten de 

Stadswerkplaats? En welke zijn dit? 

 

Buiten de Stadswerkplaats zijn er momenteel geen andere uitgiftepunten van 

bakfietsen waar de gemeente een regeling in het kader van grofvuil mee heeft.   

 

3. Welke mogelijkheden hebben/krijgen inwoners van de voormalige 

gemeenten Haren en Ten Boer om een bakfiets te lenen voor de afvoer 

van grofvuil? 

 

Bewoners van de voormalige gemeenten Haren en Ten Boer kunnen per 2019  

- evenals bewoners van de voormalige gemeente Groningen – gebruik maken 

van de regeling voor het gratis huren van een bakfiets.  

 

4. Kunnen de bewoners van buitenwijken en dorpen in de toekomst ook 

relatief dichtbij een bakfiets lenen? En zo ja, bij wat voor soort 

uitgiftepunten? 

 

Vooralsnog zijn wij niet voornemens om bakfietsen ter beschikking te stellen 

in buitenwijken en dorpen. Gelet op de afstand vanuit deze gebieden naar de 

locaties waar grofvuil kan worden afgegeven, achten wij de animo voor het 

gebruik van bakfietsen ook zeer gering. 

 

5. Op de afvalwijzer wordt geen melding gemaakt voor het lenen van een 

bakfiets. Komt daar nog verandering in 2020? 

 

Nee. Op de gemeentelijke website is echter wel onder de noemer ‘grofvuil’ 

informatie te vinden over de mogelijkheid tot het gebruik van een bakfiets.  

 

6. Worden er ook elektrische bakfietsen aangeschaft door de gemeente 

Groningen? 

 

Ja. Wij hebben in juni twee elektrische bakfietsen besteld bij een lokale 

leverancier. Deze worden naar verwachting begin september geleverd. Eén 

exemplaar zal worden gestald en uitgeleend via de Stadswerkplaats. De 

andere bakfiets zal worden gestald bij en uitgeleend via een wijkorganisatie in 

de Korrewegwijk.  

 

7. In de motie van 2017 werd ook gesproken over een onderzoek naar het 

gratis gebruik van aanhangers. Is hier ook onderzoek naar gedaan? En zo 

nee, is het college alsnog bereid om te onderzoeken welke mogelijkheden 

er zijn om gratis aanhangers aan te bieden voor de afvoer van grofvuil? 

 

Nee. In onze initiële reactie op de motie uit 2017 hebben wij aangegeven 

geen aanhangers gratis ter beschikking te zullen stellen. Er zijn in de stad 

diverse bedrijven die aanhangers verhuren.  
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8. Is de gemeente voornemens om opnieuw een onderzoek te doen naar de 

effectiviteit van de inzet van bakfietsen in de nieuwe gemeente 

Groningen? 

 

Wij monitoren het gebruik van bakfietsen. Zoals aangegeven wordt er 

frequent gebruik van gemaakt door bewoners. Wij zullen daarom deze 

regeling voorlopig handhaven en breiden deze uit met het beschikbaar stellen 

van twee elektrische bakfietsen. 

 

9. Autobezitters mogen 4 x per jaar grofvuil gratis wegbrengen naar 

afvalbrengstations. Inwoners zonder auto moeten flink betalen voor het 

ophalen van grofvuil (€ 45 per ophaalbeurt). Is hier sprake van 

rechtsongelijkheid? En wordt daarmee het autogebruik niet gestimuleerd 

in de stad Groningen? 

 

Naar onze mening is hier geen sprake van rechtsongelijkheid. Het vier keer 

per jaar gratis grofvuil kunnen afgeven op de afvalbrengstations geldt voor 

álle huishoudens van de gemeente. Op de vraag of autogebruik hiermee wordt 

gestimuleerd, zijn wij met u van mening dat dit in beperkte mate het geval is. 

Het aanleveren van grofvuil op de afvalbrengstations leidt tot meer scheiding 

en hergebruik van grofvuil.  

 

 

10. Is het college bereid om in de toekomst grofvuil weer gratis op te gaan 

halen? Zo nee, kan het college aangeven waarom zij hiervoor niet kiest 

terwijl die mogelijkheid in grotere gemeenten als Utrecht en Amsterdam 

wel wordt aangeboden? 

 

In het najaar van 2019 zullen wij uw raad betrekken bij de noodzakelijke 

harmonisatie van afvalbeleid en opbouw/structuur van de afvalstoffenheffing 

per 2021. Wij zullen u in dat kader ook voorstellen (incl. financiële 

consequenties) doen toekomen inzake de inzameling van grofvuil. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

 

de burgemeester,    de secretaris, 

Peter den Oudsten     Diana Starmans 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend.  

 

 

 




